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NIEUWSBULLETIN
voor u én voor uw leden

knop ‘buttons’ terugvinden op 
onze website: 
www.fokkersplatform.nl

Want het moet maar eens gezegd worden!

Naar aanleiding van de reeds verschenen NIEUWSBULLETIN’s 
melden meer en meer fokkers en liefhebbers zich aan om 
ook zelf NIEUWSBULLETIN te ontvangen! 
Wilt u zelf ook geïnformeerd worden? 
Een mail naar: 
Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl is voldoende!
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letin’s met inge-
zonden brieven 
en de discussies 
tussen leden 
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LATEN WE ONZE LIEFHEBBERIJ 

NOG VERDER IMPLODEREN? 

FokkersPlatform heeft bijna een jaar gewaarschuwd. 

Gewaarschuwd door discussies die LEDEN voerden 

op facebook over zaken, waardoor het met KLN 

niet goed gaat, te kopiëren en te publiceren. 

De meer dan 200 pagina’s in 21 Nieuwsbulletin’s 

hebben veel losgemaakt. “KLN op weg naar 2019” 

is daar een resultaat van. Gaat er nu eindelijk écht 

eens fundamenteel nagedacht worden over hoe het 

met onze hobby verder zou moeten en kunnen? 

Want het kán beter en het MOET beter! 

Een organisatie kan alleen overleven als er verande-

ringen worden toegelaten. De eerste stap, om zowel 

de huidige crisis op te lossen als om een drastische 

modernisering in gang te zetten, is nu aan de ALV! 

KLN op weg naar 2019



NIEUWSBULLETIN   
voor alle Kleindierliefhebbers in Nederland.
Een groeiende groep kleindierliefhebbers tracht te voorkomen dat onze hobby door falend bestuur of wanbestuur ten onder 
gaat. Kleindierplaza op Facebook wordt sinds 2014 niet meer onderhouden en op de KLN-site worden berichten die het be-
stuur niet bevallen verwijderd. Bij gebrek aan een open discussieplatform is daarom opgericht. 
Velen weten dat het fout gaat, en laten het gebeuren! Kritiek moet daarom bespreekbaar worden! 

Contact: Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl
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Wellicht dat wat geestverruimende middelen onze hobby weer 
nieuw leven in zouden kunnen blazen? 
Of kunnen we toch beter de enkele creatieve geesten/doeners 
die we nog hebben, die gewoon niet dat doen wat apparatsjiks 
voorschrijven, maar eigen wegen zoeken, in ere te houden? 

Er is behoefte aan nieuwe praktische ideeën, niet aan 
als onkruid groeiende en verstikkende regelgeving! 
Aan modernisering, aan nieuwe wegen! Anders is 
het met onze tentoonstellingen, en niet lang daarna 
met onze manier van hobby-uitoefenen, over en uit!

Teddy’s op de DigiShow
De 6e DigiShow is van start gegaan. Het team van 
DigiShow blijft voor haar stijgend aantal leden (in-
middels meer dan 1.500 in een jaar tijd) vernieu-
wend bezig! Post:
Even over de inschrijvingen van Teddy Dwerg ko-
nijnen in een andere kleur dan Wit Blauwoog... deze 
horen volgens mij in de AOC klasse:
Reglement AOC / Algemeen / Artikel 1
Bij KLN-diergroepen kunnen inzenders met een 
KLN fokkersnummer dieren in erkende rassen, die 
een kleur of tekening hebben die bij dat ras niet er-
kend is, inschrijven in de AOC klasse (any other co-
lour). Deze kleur of tekening moet als zodanig zijn 
beschreven in de standaard van de betreffende dier-
groep.
Maar dan moet deze andere kleur wel een erkende 
bestaande kleur zijn met de juiste benaming?

Reacties:
In de AOC moet het een bestaande kleur zijn, denk ik. In de 
vrije klasse mag alles.....
KLN snapt het idee van een AOC-klasse niet helemaal. In En-
gelstalige landen, waar de AOC-klasse vandaan komt, betekent 
dit letterlijk elke kleurslag die niet in de normale klassen in te 
schrijven is. KLN heeft dit veranderd in alleen erkende kleuren 
op een ras waarop deze kleur niet erkend is.
Klopt, zelfs een tekening samengesteld uit bestaande kleuren 
mag niet, zoals zilverchocoladegeloverd.....
Zo’n 25 jaar geleden startte ik daarvoor “De Spiegel van de 
Fokkerij” op Ornithophilia. Dat nam KLN na jaren over. De 
naam zou gehandhaafd blijven, KLN vroeg me er zelfs toe-
stemming voor... maar door apparatsjiks werd de nadruk gelegd 
op de AOC-klasse, met opnieuw belemmerende regeltjes...
De naam De Spiegel van de Fokkerij is er nog gelukkig.......
Het is belangrijk zo’n stukje Nederlandse folklore te behouden!

Onze hobby en een toekomst...

NIEUWSBULLETIN is een bundeling van UW berichten die u als fokkers en liefhebbers in openbare 
discussies op Facebookpagina’s plaatst en informatie of standpunten bevatten die voor alle leden van KLN 
en andere kleindierliefhebbers van belang kunnen zijn. De opgenomen berichten zijn anoniem gemaakt. 
Het gaat om de boodschap en niet om de boodschappers! NIEUWSBULLETIN wordt naar de secretaris 
(om naar hun leden door te sturen!) van elke vereniging en speciaalclub gemaild (behalve naar 
enkele secretarissen die zich hebben afgemeld omdat ze het niet nodig vinden hun leden te informeren).



Zijn ze bij de cavia’s wel al een stuk verder... 
Als daar een kleur erkend is in bv gladhaar, dan is de 
kleur ook bij andere rassen erkend.. 

Wat ik jaren gelden al schreef: waarom worden niet 
alle erkende/in de standaard beschreven kleursla-
gen erkend bij alle erkende/in de standaard be-
schreven rassen? Met een veto van de speciaalclubs 
met betrekking tot extremiteiten? 
Zodat er geen gekuifde Barnevelders komen of ge-
baarde Sebrightkrielen of Modern Engelse Vecht-
krielen met voetbevedering? Of ligt hier de EE 
dwars, die op inititief van Duitsland -al bestaande 
en gefokte!- zijdevederige, naakthalzige of krulve-
derige variëteiten niet meer wil toelaten? Juist bij 
de liefhebbers is de belangstelling daarvoor enorm! 
Zoals voor de Showgirls (naakthals Zijdehoenders)!
Goed idee. Wat is daarvoor nodig om voor elkaar te 
krijgen?
Ja...hoe krijgen we alle neuzen (voornamelijk binnen 
KLN) allemaal die kant op?
Je vereniging of speciaalclub kan een voorstel voor de 
ALV indienen. Ik vrees echter dat het door “belangheb-
benden” in de voorstemmingen in de Provinciale Af-
delingen, waar je dus géén uitleg of weerwoord kunt 
geven, best wel eens kan worden afgebrand. 
En dat terwijl het in veel verenigingen niet eens aan de 
leden is voorgelegd! 

DigiShow heeft in haar beschrijving vastgelegd wat de 
spelregels zijn. DigiShow is niet gerelateerd aan een 
bond. Bij de eerste inschrijvingen van Teddy's hebben 
wij (team DigiShow) besloten een aparte groep (map) 
“Teddy” aan te maken.

Zo doet een andere bond het...

Een fraai voorbeeld hoe de Duitse bond 
BDRG promotie maakt voor onze hobby 
met een fraaie website....
Alles direct bereikbaar, overzichtelijk, 
maar vooral: uitnodigend! Met een eigen 
“fanshop” op internet, waar promotiema-
teriaal en boeken kunnen worden besteld! 
Leuke hebbedingetje en boeken om ken-
nis onder de fokkers op te vijzelen. 
Gewoon een webshop waarmee véél meer 
wordt bereikt dan een stand op de bonds-
shows. Dat kan bij de KLN toch ook? 

Nu bieden particulieren op 
eigen initiatief heel leuke 
dingen aan! 
Kijk maar eens op 
www.chickencolours.com.
(FP)

!



Is het erkenningenbeleid bij “haren” én 
“veren” aan drastische modernisering toe?
Post:
Al jaren zit ik met deze vraag of ergernis. Waarom we 
alle rassen en kleuren die in Europees al erkend zijn 
hier in ons land weer moeten laten erkennen. Eigenlijk 
moeten wij steeds weer het wiel uitvinden wat eigenlijk 
al lang aan het rollen is in een ander deel van Europa. 
Op deze manier word het alleen maar moeilijker om 
een prachtig ras of kleur in ons land te gaan fokken en 
kost het mijn inziens gewoon veel nieuwe leden. Nu las 
ik het jaarboek van de KLN en wat lees ik met toch wel 
wat verbazing. 
Er is een groep binnen onze hobby die wakker is ge-
worden. Dat is de groep veren die volgens mij met het 
erkenningsbeleid de spijker op zijn kop slaat en wat 
bij veel fokkers en nieuwe fokkers als een groot genot 
zal worden ervaren. Dit zou toch met onmiddellijke 
ingang overgenomen moeten worden door de haren. 
Onze keurmeesters zijn kundig genoeg zowel de A, B 
en C keurmeesters weten hoe een dier er uit moet zien 
en dan hou je alleen nog de kleur over om te beoorde-
len. Nu hoor ik al fokkers denken dat het voor sommige 
rassen niet kan en dat klopt helemaal. Een ras dat er-
kend is in 1 kleur daar kan het niet bij en denk ook niet 
dat daar de behoefte zal zijn. Neem de Vlaamse reus 
of alle hangoorrassen of de dwergen om alle kleuren 
die in Nederland erkend zijn ook hier te laten zien. Een 
geheel nieuw ras zou gewoon voor erkenning moeten 
daar wil ik ook geen afbreuk aan doen. Maar dit is wat 
ze hebben bedacht bij de veren en denk dat dit een visie 
is van de 20e eeuw. 
Als wij onze hobby nieuw leven in willen blazen zullen 
we ergens nieuwe leden weg moeten halen en dat kan 
door bij bestaande rassen nieuwe kleuren toe te staan 
die al in de Nederlandse standaard voorkomen. 
Een voorbeeld: een NHD in zilvervos-patroon of de 
oranje en bruine en blauwe otters. Ze zijn er... maar 
niet op de shows en dat kan prima. Hoop dat velen het 
lezen en er iets van gaan denken of er over na gaan 
denken. Hoe meer zielen des te groter is de vreugde in 
onze hobby. Dit is puur mijn verhaal waar verder nie-
mand achter zit of van weet. 
Reacties (de discussie liep op verschillende pages):
Helemaal mee eens.
Samen kunnen we veel, alleen kan je het niet verande-
ren.
De veren? De groep cavia’s heeft dit al ruim 5 jaar in 
haar erkenningsbeleid! Er is om die reden geen AOC 
nodig. Wij hebben het Europese beleid, als een kleur 
definitief erkend is, is deze direct bij alle rassen erkend.
Dat is super en wist ik niet maar dan zou het juist bij de 
veren en haren ook zo moeten.

Klopt, staat zeer lekker duidelijk in het jaarboekje 
NOT..... kon vele malen makkelijker en duidelijker.
Maar door die kl*te statuten moet het met zoveel woor-
den neergezet worden, terwijl het vele malen makkelij-
ker en sneller kan.
En hoe kunnen we als fokkers zoiets erdoor krijgen?
Je kunt het erdoor krijgen door als speciaalclub, provin-
ciale afdelingen of zelfs als plaatselijke vereniging een 
voorstel in te dienen bij KLN, het zal een lange adem 
vergen en daarbij het nodige lobbywerk. Echter als dit 
voorstel door een aantal mensen wordt ingediend uit 
verschillende delen van Nederland moet het haalbaar 
zijn, zeker daar bij cavia’s al een soortgelijk beleid is.
Bedankt voor je antwoord ga er werk van maken. Als 
het al 5 jaar is bij de cavia`s is, dan had het er voor de 
rest van de KLN zeker ook al moeten zijn. We zijn 1 
Club volgens mij en er mag geen verschil zitten in om 
welke soort het gaat veren, haren of cavia`s.
Ben het helemaal met je eens. Dit is niet iets waar je een 
discussie over zou moeten voeren. Je zou het onmid-
dellijk moeten invoeren. Ik los het op door naar Duitse 
tentoonstellingen te gaan, b.v. met kleurdwerg tan feh. 
Helemaal mee eens.
Je haalt me de woorden uit de mond.
HELEMAAL mee eens, hoe gemakkelijk kan het zijn... 
waarom blijven vastzitten in oude routines... iedereen 
blij en zo weinig mogelijk hindernissen, lijkt me lo-
gisch en waarom zo moeilijk doen?? Stuur je verhaal 
naar degenen die hier iets mee kunnen en moeten doen, 
met onze support, ik/wij staan achter jouw visie!!
Ben het volkomen met je eens en erger mij daar al heel 
lang aan, net zoals donker blauw marter of een zilver-
vos donker sepia marter voor de erkenning moeten vind 
ik de grootste flauwekul, die kleuren zijn bekend en het 
is een O of een F dat is alles. Allemaal onnodige bar-
rières. 
Helemaal mee eens. Merk het bij oranje veel haken af 
omdat kleur niet erkend is.
Helemaal mee eens... Ik speel mijn zwarte Belgische 
hazen in België, hier zijn ze niet erkend in België wel....
Het is te zot voor woorden dat je dat moet doen.
Ik woon vlak bij de grens, maar kan zwart alleen spelen 
op een show met AOC en niet iedere show heeft die....
Een zwart konijn welk ras dan ook zou zo mee kunnen 
doen voor de AOC kan je een zwarte met een bles in 
kunnen sturen als zwart bles.
Dat weet ik maar die kleine shows hier in Zuid-Limburg 
hebben veel al geen AOC klasse dus ben ik beperkt met 
de zwarte hazen... Dus wijk ik uit naar België... Waar 
deze kleur erkend is....

!



Welk bestuur krijgt KLN na de komende ALV?

Zoals in vroeger tijden: 
een stilstaand bestuur...

Zoals het vorige: 
een met zichzelf bezig zijnd bestuur...

Een bestuur dat actief 
sleutels tot oplossingen zoekt...

Of....

Dit.... Of dit....

Een 
bestuur dat 

over haar eigen schaduw 
heenstapt, 

en nieuwe wegen 
durft in te slaan...

DUWEN
ALS DAT NIET WERKT:

TREKKEN
ALS DAT OOK NIET WERKT:

DAN WORDEN WE OPGEHEVEN

Hoop dan

op een

wonder...

want

Iets wat niet zou moeten. We willen graag meer dieren 
op een show. Die mogelijkheid is er als we een kleinig-
heid veranderen en dat kan als het moet per direct.
Heel graag, ik was lid van een vereniging, ben er weg 
gegaan om allerei redenen en nu lid van een vereniging 
in noord Limburg waar er meer mogelijkheden zijn.... 
bevalt me goed, de afstand neem ik maar voor lief....
Samen kunnen we alles alleen kan je niks.
Goed om dit op te pakken!
Dank je wel. Hoop ook dat we of ik het er door kun-
nen krijgen. Ga voor meer plezier in de hobby en: meer 
leden is de opzet.
Met visie en door gelijkschakeling van de diergroepen 
had dit al veel eerder gekund. Er zijn nog erg veel bar-
rieres om nieuwe leden te winnen EN te behouden op te 
ruimen... Een van de belangrijkste is het erkenningen-
systeem: daarmee belet je mensen hun dieren/creaties 
te showen... Terwijl we juist MEER dieren op de shows 
en leden willen! Een systeem van 50 jaar geleden.....? 
Of willen we nu een stimulans om leden te winnen, 
terwij er velen zijn die juist genoegen scheppen in het 
maken van iets wat een ander nog niet heeft? 

Ik kijk graag in de toekomst en niet wat er nog niet of 
niet is gebeurd. Dit is iets waar ik al een hele tijd mee 
rond loop en waarvan ik zelf denk dat het de KLN nieu-
we leden kan opleveren en de nieuwe leden de kleur 
kunnen gaan fokken die ze zelf mooi vinden op een 
konijn. Het blijkt dat er best nieuwe fokkers zijn maar 
die willen niet de standaardkleuren die soms in een ras 
zijn beschreven. Een teddy dwerg bijv. is alleen erkend 
in wit blauwoog. Wat zou het mooi zijn als het ras ver-
tegenwoordigd zou worden op een show met meerdere 
kleuren die veel mooier zijn dan een wit blauwoog. 
We zien de mooiste teddy`s voorbij komen op het inter-
net met misschien wel meer kwaliteit dan de huidige 
erkende kleur, maar je ziet ze helaas niet op een show.
Helemaal gelijk!
Het gaat hier over erkende kleuren erkennen op alle 
rassen waarin meer kleuren voorkomen. Een nieuw ras 
moet gewoon erkenning aanvragen.
Kan iemand een standaard brief maken, die we dan 
allemaal kunnen overnemen? Ik denk aan fokkers, 
besturen speciaalclubs, besturen plaatselijke vereni-
gingen? En dan ondertekenen met eigen naam of uit 
naam van bestuur en naar de KLN sturen? !



Hoe democratisch komen besluiten tot stand?
Post:
Ik las de geloofsbrief. Verenigingen kunnen aan andere 
verenigingen of aan de PA een volmacht geven. Er wordt 
gestemd met meerderheid van stemmen. Nou is in mijn 
ogen een volmacht geven al een gruwel, maar nog meer 
“de meerderheid van stemmen”. Dan gaan namelijk 
ALLE stemmen voor of alle tegen. Voorbeeld: 
vereniging A heeft 100 leden/stemmen en vereniging B 
heeft 200 leden/stemmen. In vereniging A stemmen 10 te-
gen een voorstel. In vereniging B 110. Totaal tegen 120. 
Totaal voor 180. Toch gaan de 100 stemmen van A voor 
en de 200 stemmen van B tegen tellen. 
Een voorstel kan dus op een ruime meerderheid van 
de leden rekenen (180 van de 300 voor), maar toch af-
gestemd worden. Geeft een stemuitslag dan wel op een 
juiste wijze de mening van de leden weer? 
Wordt het niet tijd de stemmingen per stem voor én te-
gen te registreren? Dan is er meer zekerheid dat onder-
werpen ook door de leden zijn doorgepraat en is een 
meerderheid ook een échte meerderheid.
Reacties
Welkom in de wereld van de kiesmannen.
Waanzin inderdaad, denk dat de meeste leden ze zelfs 
niet eens voorbij zien komen. In de 13 jaar dat ik kln 
lid ben heb ik bij meerdere verenigingen nog nooit een 
dergelijke lijst voorbij zien komen (wel gezien door per-
soonlijke interesse). ik vermoed, hoor ook om mij heen, 
dat alles klakkeloos met een goedkeuring terug wordt ge-
geven aan de provinciale afdelingen.
Daardoor ligt manipulatie op de loer! 
Het is het krijgsheer-beleid en inderdaad ben ik in de 40 
jaar dat ik lid ben nog maar 1x bij een vereniging ge-
vraagd naar wat wij als leden ervan denken of dachten en 
dat was vorig jaar met het RHD probleem. Zou ook an-
ders moeten en met het digitale tijdperk kun je als lid zelf 
ook stemmen via een stem met een pc, dan pas krijgen de 
leden een eigen stem. Wie dan niet stemt stemt toe .
Probleem is als vereniging vooral dat het lastig is om je le-
den te bereiken en vervolgens goed te informeren... Extra 
bijeenkomsten zitten extra kosten aan. Het is altijd maar 
de vraag wanneer je de juiste stukken ontvangt. Jaarver-
gadering is al geweest - tentoonstellingsvergaderingen 
zijn pas in najaar. Informatie die je krijgt is beperkt/om-
slachtig en er is weinig tijd om dit goed te bespreken...
Daar heb je wel een punt in, ik geloof dat dit voor goed-
willende verenigingen ook meespeelt
En wat X zegt dat zou best kunnen, maar vele ouderen 
hebben geen pc?? Mijn vereniging kan gelukkig nog re-
delijk veel vergaderen en daar stemmen ook de leden, 
maar ik denk dat dat een derde mischien internet heeft. 
Digitaal zou voor ons zeker niet werken.

Dat betekent dat bijna geen voorstel aan de leden wordt 
voorgelegd. Hoe komen dan de stemmingen tot stand?
Indien voorstellen aan leden moeten worden voorgelegd, 
schrijft men gewoon een vergadering uit hier. Volgens mij 
heb ik vorig jaar wel een stuk of vier/ vergaderingen bij-
gewoont. Hoeveel vergaderingen zijn er dan bij andere?
Geen extra’s. Altijd ver van bedshow gevonden... invloed 
van vereniging is minimaal als je niet achter het PA-be-
stuur staat. Leden informeren er verder ook niet naar.
Ben bekemd met voorstellen die worden besproken in de 
P.A. waar ook de brief kan worden ingeleverd.... zodat 
een afgevaardigde deze mee kan nemen.
Het vooraf stemmen in de PA is, om te voorkomen dat 
door één goede speech op de ALV afgevaardigden van 
gedachten veranderen. Maar is dat op de PA’n niet nét zo? 
Alleen dáár is er geen weerwoord... 
Maar dan ben je al een stap verwijderd van je leden...
Als Plaatselijke Vereniging hoor je je leden te informe-
ren, in het belang van de leden. Dat belang geef je toch 
niet aan andere verenigingen/provinciale door volmach-
ten? Waarbij je niet eens weet wat er speelt.Waarom ge-
beurt dit dan wel?? Ligt dit bij de leden? Of is het een 
bestuur met meerdere belangen? Als bestuur van een PV 
behoor je dat niet eens te willen tegenover je eigen leden.

!

“Het volgende kabinet moet snel een nieuw stembiljet 
ontwikkelen, dat elektronisch telbaar is” las ik. Zo moei-
lijk hoeft dat niet. KLN: moderniseer de stemprocedure!
De meeste leden hebben email en tegenwoordig heeft ie-
dereen een mobieltje, ook de oudjes onder ons. Een ver-
enigingsapp is zo gemaakt. Out of box denken. En digi-
taal stemmen zou toch voor in de toekomst een must zijn.
Als je hiermee je leden bereikt geweldig. Maar als je om 
welke reden dan ook geen zaken aan je leden kan voor-
leggen, erger onthoudt, dan mag je toch als bestuur geen 
volmacht gaan geven aan derden. Ik snap ook niet dat dit 
mogelijk is. Blijkbaar kan je zo maar als bestuur een vol-
macht geven zonder de eigen leden in kennis te stellen. 
Of ligt dit aan de leden zelf????
Dat is uit den boze, leden moeten altijd geïnformeerd 
worden, welk voorstel het ook mag wezen.
In de ideale wereld wel... KLN zou eens moeten beginnen 
om leden te informeren, dan kunnen ze zelf een standpunt 
innemen... bij ons wordt het (dagelijks) bestuur blind ge-
volgd.
Klopt en bij ons gebeurt dit ook. Maar ik lees ook vele be-
richten waaruit duidelijk blijkt dat men niet op de hoogte 
is. En ja Y, met jouw woorden, daar sluit ik me bij aan. 
Want jouw vereniging is hiermee niet de enige.
Maar dat blindelings gebeurt wel. Ik heb meegemaakt 
waar het toe leidt als een bestuur of persoon in een be-
paalde bestuursfunctie eigenhandig zaken achterhoudt, 
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niet overbrengt, of gewoonweg zijn eigen beleid bepaalt. 
Er zijn maar weinigen die deze handel en wandel aan de 
kaak te stellen. Behoudens R dan. Maar die ‘moest’ daar-
om geroyeerd worden. Je leest toch ook reacties dat men 
het fokkersplatform niet doorstuurt aan de leden? Dit is 
niet in hun belang. Wie bepaalt dat dan bij die vereniging?
Ben het niet altijd eens met de dames en heren van Fok-
kersplatform en ook niet met KLN, maar het is toch van 
de zotte dat er secr’n zijn die hun leden niet informeren. 
Zolang de leden niet op de juiste manier geïnformeerd zal 
het nooit tot een professionele organisatie komen.
Als je deze reacties analyseert, dan blijkt dat de tijd tussen 
de verschijning van het jaarboek met de voorstellen en de 
ALV veel te kort is. Dat veel verenigingen hun jaarver-
gadering dan al hebben gehad en geen extra vergadering 
uitschrijven. Dat betekent, dat de democratische waarde 
van het huidige stemproces vrijwel nihil is.
Daarom kiest de NBS voor een individueel lidmaatschap 
waarbij je niet langer via je plaatselijke vereniging maar 
waarbij je direct lid bent van NBS en zelf kunt stemmen.
Leden moeten toch gewoon zelf kunnen stemmen.
Blijft dus het afwezig zijn van democratische invloed van 
de leden. Wie bepalen dan de uitslag van een stemming?
De leden met een fokkerskaart van de KLN lijkt mij. 
Meeste stemmen gelden.
Nou niet dus.
Er wordt VOOR de leden gestemd in (te)veel gevallen, en 
niet DOOR de leden. 
Zo kan je het ook zeggen.
Op de PA’n wordt al gestemd, geloofsbrieven worden 
voor de ALV al ingeleverd. De ALV voegt niets meer toe!
Ja dat moet niet kunnen. Als ik goed ben ingelicht kan je 
bij de NBS nu al of in de toekomst je stem digitaal uit-
brengen en dan telt je stem waarvoor je gestemd hebt en 
niet zoals het bij de KLN gaat: een vereniging met 100 
leden waarvan 30 man tijdens de vergadering stem-
men. 20 voor en 10 tegen. Dan stemt die vereniging op 
de ALV met 100 stemmen voor. 
En de tegenstemmen? Die vervallen en tellen niet mee.
Als er een paar honderd van alle leden werkelijk stemmen 
is het veel. En een uitslag is verre van representatief!
Het lijkt dus een wisselwerking: de leden worden te slecht 
geïnformeerd en te slecht bij besluitvorming betrokken, 
en daardoor gaat het hen steeds minder interesseren wat 
er allemaal ‘bovenin’ gebeurt. Of omgekeerd: doordat het 
veel leden niet interesseert wat er ‘bovenin’ gebeurt wor-
den ze steeds minder actief bij besluitvorming betrokken.
In beide gevallen wordt “macht” dus aan een klein groep-
je overgelaten.
Dat is precies wat ik wou vertellen.
 

En er zal op dit moment zeker een grote groep aan leden 
zitten die alleen maar hun tijd willen uitzitten. Maar word 
men erbij betrokken, gehoord, dan zullen er vele bij ko-
men. Nu krijgen ze niet eens de kans.
Het komt op het kader aan. Waar haal je voldoende be-
vlogen mensen mét kunde en mét kennis én met tijd van-
daan?
De mensen met veel kennis zijn op straat gezet. Probleem 
vogelgriep weggewuifd, ledenaantal zakt steeds verder en 
het persoonlijk belang voorop. Daar gaat het toch om....
Alleen het fokkersbelang, dat is vergeten.
Naast deze hobby ben ik ook lid van de Nederlandse 
XYZ Bond... ook hier wordt men niet op de hoogte ge-
bracht van zaken die landelijk spelen...
Dat geloof ik, maar zijn dit zaken die je wil weten? Je wil 
spelen, regels en voor bestuurlijke zaken worden mensen 
aangesteld/betaald. En bij mistanden zijn er commisies 
die kunnen ingrijpen.
En wat is er dan anders? Mijn leden willen showen, re-
gels staan vast in een standaard. Voor bestuurlijke zaken 
hebben ze mensen gekozen om besluiten te nemen?
Daar heb je een punt. Alleen gaat het faliekant mis als er 
teveel dubbelfuncties zijn en de controle op de gekozen 
mensen die besluiten nemen finaal tekortschiet. Je XYZ-
bond kan dan zomaar een Mohammedaanse blokfluitver-
eniging worden...
Wij hebben (bestuur achterhoeks verband) de jaarboe-
ken en voorstellen van NBS en KLN besproken. Daarna 
is er een ledenvergadering waar afgevaardigden van 15 
verenigingen uit de achterhoek aanwezig zijn. We leggen 
dan uit wat de voorstellen inhouden en wijzen de ver-
enigingen erop dat de geloofsbrief op tijd moet worden 
ingestuurd, je een volmacht kan geven aan een andere 
vereniging of aan de PA, maar dat je dan wel naar de PA-
vergadering moet op 7 juni....
Dat is openheid en beleid.
Een bestuur doet het toch nooit goed in de ogen van ie-
dereen. Waar het om gaat is het belang waar men voor 
staat, openheid, luisteren etc. De leden kunnen niet eens 
stemmen. En als deze geen info krijgen wordt er wel be-
paald hoe men stemt.
De structuur van KLN is te breed en moet simpeler. 
KLN moet zich op kerntaken richten, keurmeesters, rin-
gen, standaard, Europese / overheid gesprekpartner. Alle 
overige taken moeten op lokaal nivo worden uitgevoerd. 
PA’n afschaffen. Verder KLN inrichten als bedrijf. Duide-
lijke regels en kaders maken. Taakstellend budget, min-
der geld naar organisatie, meer geld naar PR en innovatie.
De huidige structuur is log en past niet meer bij de om-
vang. We zijn geen club van 20.000 leden meer maar een 
kleintje met 6000. Keep it small and simple. 

!

!



Een vernieuwend initiatief voor liefhebbers... Met zo’n workshop blokken we het op een zeker moment 
af. De ‘nieuwen’ volgend jaar of zo.
Een ontzettend leuk idee! Ik zou graag meehelpen maar 
over vijf weken is onze bruiloft, beetje veel te regelen 
nog. Wil er wel bij zijn als de datum schikt.
Het lijkt mij wel interessant omdat ik voor ‘t eerst sinds 
kort twee jonge zijdehoenders heb. Zou ze ook graag een 
keer na willen laten kijken of ze gezond zijn en tips krij-
gen enz... Misschien een aparte fb pagina opzetten voor 
de aanmeldingen...
Aparte facebookpagina is niet nodig. Er komen geen tig 
duizend liefhebbers!
Veel ZIE je pas!
Ja ..... en achteraf de vraag en behandeling in een naslag-
werk.
Want de vragen blijven altijd komen en dan kan je men-
sen doorverwijzen naar de opslag
Oh ik heb hier ZEKER belangstelling voor, ik wil graag 
meer leren.
Dat is de bedoeling van deze middag!
Wat een ontzettend leuk idee Hans! Ik en mijn man willen 
zeker komen, alle “extra” informatie en wijsheden zijn 
altijd welkom.
Wat leuk! 
Ik meld me alvast aan, gelukkig ook dat het qua afstand 
voor mij te doen is. Vanuit het uiterste zuiden is veel 
meestal te ver weg.
Leuk plan!
Yip. Ik ben vóór! Ik kan niet alle zaterdagen in juni, maar 
als ik wèl kan, ben ik er bij. 
Ik vind het een super idee.. extra info is altijd welkom.
Ik heb wel interesse. Maar vanuit het noorden is het mij 
te ver rijden helaas.
Nachtje met gelijkgezinden overblijven!
Ik moet ook uit Almere komen. 
Almere is zelfs nog ruim 1,5 uur rijden voor mij hahaha. 
Ik red dat stuk rijden niet. Heel jammer.
Ik wil graag zijdehoenders, maar ben een complete leek 
op gebied van kippen houden. 
Tzt kijken of rijden te combineren valt!
Ik heb geen auto, dus gaat me helaas niet lukken. 
Voor de mensen die niet kunnen rijden... Is er onderling 
een pool te realiseren? Sowieso handig toch? Eerst een 
datum en dan kijken wie er vanuit welke provincie komt?
Wie komen er allemaal uit het noorden? Misschien kun-
nen we met elkaar in groepjes erheen rijden?! Is wel zo 
gezellig!

Waar halen we nieuwe leden vandaan? 
En hoe houden we die vast? 
Plotseling was er zomaar een nieuw idee...
Hoe het ook zou kunnen... Post op facebook:
Oproep!
Vaak zie ik op deze site dezelfde vragen terugkomen. 
Welke kleur wordt het? Wat krijg ik als ik x met y paar qua 
kleur? Welk geslacht is het? Wat doe ik tegen bloedmijt? 
Wat is.... dit voor aandoening/ziekte? Etc.
Is het niet tijd voor een workshop? 
Een middag (in juni/juli?) met antwoord op en uitleg met 
betrekking tot alle vragen? Ik offer er graag een zaterdag 
voor op! En vrienden van mij/oude ‘rotten’ in het fokken 
van zijdehoenders/veterinairen die wat van kippen weten 
ook! Een nieuw idee voor liefhebbers én voor fokkers!
Ook een prachtige locatie wordt gratis ter beschikking 
gesteld! Als het aan mij ligt maken we er een gigantisch 
leuk en leerzaam en spetterend gebeuren van! Ook alle 
niet erkende nieuwigheden en ‘gekkigheden’ kunnen mee-
genomen worden en dieren kunnen geruild of verkocht. 
Wie helpt mij met het administratieve deel (aanmeldingen 
etc) en met een paar kooien?
Voorgestelde locatie is de prachtige De Orshof, vlak on-
der Eindhoven, in Neerglabbeek. Google eens!
En voor de enthousiastelingen die een nachtje blijven: 
zondags kun je na dineren/overnachting in De Orshof 
(SPECIALE GEREDUCEERDE PRIJS!!!) ook nog naar 
de uitgebreide antiek/broccantemarkt in Tongeren. Ton-
geren is het oudste stadje van België met de grootste an-
tiek etc markt. 
En ‘s middags kun je als je dat wilt ook nog nagenieten op 
een terrasje in Maastricht (20 km verder) nadat je je auto 
even volgetankt hebt voor €1,22/liter.
Voor de meegebrachte dieren kan worden gezorgd. 
Als de datum vaststaat kijken we of er vervoerscombina-
ties mogelijk zijn. 
Binnen een uur waren er zo’n 50 likes en tig reacties! 
Reacties:
Een erg leuk idee, maar ik denk niet dat het zinvol is. 
Deze vragen zullen blijven bestaan op de groepen. 100 
mensen 100 verschilende manieren van de aanpak van 
alle problematiek. En er komen steeds nieuwe liefheb-
bers en leden bij. Inderdaad komt er vaak hetzelfde voor-
bij. Maar ook soms daar weer een nieuwe tip in, waar we 
weer van leren.



Leuk idee Hans, wat mij betreft zijn we erbij!
Geweldig!! Blij dat ik erbij kan zijn! 
Weer net zo’n vernieuwend idee als de DigiShow! 
INFO: in overleg met De Orshof is de datum op 15 juli 
gesteld!!!! Geef aan: hoeveel personen, je woonplaats, of 
je een lift wilt of kunt geven (vandaar woonplaats), neem 
je dieren mee ja of nee (ter illustratie of om te verkopen), 
blijf je op De Orshof slapen van zaterdag op zondag, ga 
je mee naar de markt in Tongeren op zondag. 
Resultaat: zo’n 40 aanmeldingen uit alle windstreken, 
vanuit heel Nederland en heel België!
------------------------------------------------

(Moeten we niet ‘afdalen’ tot het niveau van liefhebbers, 
waar onze hobby ooit mee begon, door hen praktische 
voorlichting te geven en zo voor onze hobby te winnen? 
Want die liefhebbers zijn wél onze “afzetmarkt”! 
Moet KLN niet ACTIEF workshops gaan organiseren? 
Ook om beginnende fokkers actief te betrekken? 
Met uitgebreide professionele naar buiten gerichte PR? 
Maar hoe? En waar? En waar haal je kundige mensen 
met kennis om dat te kunnen en willen doen vandaan? 
Eéntje neemt wéér het voortouw, en DOET het gewoon. 
Tja... ere wie ere toekomt... hij weer... de visionair die op 
basis van valse aantijgingen moest worden geroyeerd... 
degene die al zo vaak met verfrissende, nieuwe en waar-
devolle ideeën kwam... waarvoor anderen daarna met 
droge ogen de lorbeeren oogstten! FP)

Ik kom uit Drenthe.
Ik zit tussen het noorden de de bestemming in, wil wel 
rijden, kunnen er nog wat mee. 
In 2008 organiseerden we een Europese Zijdehoenten-
toonstelling in Brugge. Iedereen in hetzelfde hotelletje. 
Nog nooit vertoond! Zelfs de Vlaamse regering was pre-
sent, een rondrit door de stad in koetsen en een receptie 
door het stadsbestuur werden aangeboden, bijna 1500 
dieren op die show... 

Deze workshop is heel wat anders, maar met “samen” 
kunnen we er wel weer iets héél bijzonders van maken!!!
Ik heb vorige week een kippenworkshop gehad en dat 
was super leerzaam. Een keurmeester en zelf ook hobby 
fokker gaf deze workshop. Een echte aanrader voor de 
beginnende liefhebber. 
Het was echt super, je mocht vragen stellen en hij ver-
telde niks geen moeilijke dingen maar echt puur de basis 
dingen. 
Oh dat wil k dus ook... Heb pas sinds paar weken twee 
jonge zijdehoenders.
Helaas voor mij 3000 kilometertjes te ver.
Goedzo Hans, weer ouderwets bezig. Wil je hulp hebben, 
dan kan ik hiervoor vrij maken.
Als ik niet moet werken, ben ik van de party!
Heel erg leuk idee. 
Ik ben van de partij.
Leuk idee !
Lijkt mij ook leuk.
Goed idee.
Lijkt me heel leuk om er bij te zijn, maar ook ik durf niet 
een eind te rijden , misschien dat er mensen uit Friesland 
er naar toe gaan?
Als ik vrij ben kom ik graag.
Dit is weer een nieuw idee! Voor liefhebbers, maar ook 
voor fokkers!
Ik heb geen voorkeur voor een datum, ik zorg wel dat ik 
erbij kan zijn.

Want meestal zijn het mensen 
die ik nog nóóit heb ontmoet...

Post (van een geroyeerd lid):



Willem Voskamp (links) is op het congres van hoender-
keurmeesters op 19 mei jl gestopt als voorzitter van de 
vereniging. In plaats van Klaas van der Hoek, die door 
het bestuur als kandidaat werd voorgedragen, werd na 
wat gelobby tot veler verrassing Evert Visser (boven) 
met 22 tegen 20 stemmen tot zijn opvolger benoemd. 
Evert is al lid van de examencommissie en was vroeger 
bestuurslid van de NHDB. (FP).

Nieuwe voorzitter Hoenderkeurmeestersvereniging

Aanvulling van de agenda voor de Algemene 
LedenVergadering ALV van KLN op 17 juni 
2017
Voorstel K: benoeming leden van de commissie van 
geschillen en juridische zaken
Na de installatie van de commissie in de fusievergade-
ringen van de NKB en NHDB hebben er leden van de 
commissie bedankt. Dit zonder dat zij op voordracht 
van de commissie zijn vervangen, zoals volgens de 
statuten en reglementen had gemoeten. Momenteel 
heeft er niemand zitting in deze commissie. Daarom 
heeft het bestuur het initiatief heeft genomen een vijftal 
kandidaten te zoeken om in deze commissie zitting te 
nemen. Formeel moeten nieuwe leden van deze com-
missie op voordracht van de commissie zelf door de 
algemene ledenvergadering worden benoemd. Maar 
voordracht is in dit geval niet mogelijk. 
De commissie moet bestaan uit vijf leden.
Het bestuur van KLN stelt aan de algemene ledenver-
gadering voor de volgende personen in de commissie 
te benoemen:
Mr. J.A. (Jan) van Laar
Jan van Laar is tot zijn pensionering als advocaat werk-
zaam geweest en is momenteel werkzaam als juridisch 
adviseur. Hij is een liefhebber van voornamelijk dwerg-
hoenders. 
Mevrouw Mr. E.S. (Elise) Fikkert
Elise Fikkert heeft tot 1 januari 2017, het moment 
waarop zij een eigen praktijk is gestart, het bestuur van 
KLN gesteund in enkele procedures. 
(Welke procedures? 
In elk geval die inzake de schandalige royementspro-
cedure anti Ringnalda, die nu een kostbare rechtszaak 
tot gevolg heeft gekregen. Maar ook die inzake de nu 
al meer dan 10 jaar(!) durende “soap” rond verduiste-
ring en fraude door een bestuurslid van de NKB? FP).

A.P.J. (Toon) Goossens
Toon Goossens was in het verleden secretaris van de 
NHDB en KLN en is als zodanig uitstekend bekend 
met zaken van KLN en hun achtergronden. 
G. J. (Gerard) Schenkel
Gerard Schenkel kennen de meesten onder ons als voor-
zitter van de Noordshow. In het dagelijks leven is hij 
manager zandwinning/gebiedsontwikkeling en heeft 
daardoor ruime ervaring met wetgeving in publiek- en 
privaatrecht. 
H. (Harry) Schrama
Harry Schrama is zowel zakelijk als privé bestuurlijk 
erg actief op verschillende fronten. Hij fokt samen met 
zijn echtgenote diverse hoendersoorten, maar ook ko-
nijnen en cavia’s zijn vele jaren met veel succes gefokt. 
Hij is zeer betrokken binnen de kleindierenvereniging 
in zijn woonplaats waar hij erelid is en zodanig bekend 
met de liefhebberij.
-------------------------------

Het niet bestaan of functioneren van een Commis-
sie van Geschillen en Juridische Zaken is -in welke 
hobby-organisatie dan ook- een regelrechte doodzon-
de van elk bestuur! Het maakt in conflictsituaties een 
bestuur -door de invloed die het kan uitoefenen- on-
geloofwaardig. Het maakt leden, die in een conflict 
verzeild raken met een bestuur, volstrekt vogelvrij. 
Zoals dat is gebeurd met Ringnalda als klokkenluider. 
Het toont aan, dat het voormalige Dagelijks Bestuur 
niet in staat was de belangen van de leden van KLN 
juridisch (rammelende statuten, het ontbreken van 
een Commissie Juridische Zaken en Geschillen) te 
behartigen. FokkersPlatform is blij dat nu na jaren(!) 
althans deze omissie van een niet bestaande Commis-
sie wordt hersteld. Nu jaren ‘achterstallig onderhoud’ 
moet worden hersteld, zie: Hoe groener... hoe beter!, 
moet eerst de juridische basis, de nog steeds rammelen-
de statuten en reglementen, worden gecorrigeerd! (FP)



Een kort ‘to do’-lijstje voor het HB met items 
in willekeurige volgorde. Het HB kan/moet:

directe democratie en transparantie!

Hoe groener... hoe beter!

- haar financiën op orde brengen
- de leden over 2015 en voor 2016 
 en 2017 financieel trans-
 parant uitsluitsel geven 
 over baten en vooral lasten

- voor vacatures in het HB open sollicitatieprocedures instellen
- de reglementen en statuten op orde brengen
- ervoor zorgen dat er een onafhankelijke commissie Geschil-
 len en Juridische Zaken gaat functioneren

- NKP BV onder scherpe controle brengen
- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar fraude en corrup-
 tie bij NKP BV vanaf 2011
- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar de handel en 
 wandel van het DB vanaf 2013
- de lopende fraudezaak (NKB) na ca. 10 jaar eens met een 
 voor de leden positief financieel resultaat afsluiten
- een professioneel extern gericht PR-beleid gaan/laten voeren
- stoppen met censuur in Kleindiermagazine
- HB-leden per jaar ‘afrekenen’ op de resultaten van hun  
 functioneren
- de (snelheid van de) communicatie naar de leden beter ont-  
 wikkelen- een digitale nieuwsbrief voor de leden  
ontwikkelen/laten ont
 wikkelen
- een digitale standaard ontwikkelen/laten ontwikkelen
- onderzoeken of een digitale versie van Kleindier Magazine 
 haalbaar is
- een digitaal tatoeëersysteem ontwikkelen/laten ontwikkelen
- de eisen in de hoenderstandaard met genetische mogelijkheden   
 in overeenstemming brengen
- de FB pagina Kleindierplaza op orde brengen en onderhouden
- stoppen met censuur op de website van KLN
- meer energie in de poging tot fusie met de NBS steken
- door de ALV aangenomen voorstellen die in strijd zijn met de   
 statuten herroepen
- het stemgedrag van de afgevaardigden in de ALV per vereniging 
 publiceren
- onderzoeken of een ‘ambtelijk secretaris’ een haalbare optie is

Voorlopig moeten we er nog van uitgaan dat door de bezetting 
het HB haar taak qua kennis en kunde (nog) niet aankan. 
 houdt in het belang van alle fokkers en liefhebbers kritisch een 
vinger aan de pols, in de verwachting dat deze lijst binnen korte 
tijd helemaal ‘groen’ zal zijn geworden.

Met elkaar naar
- de ICT op orde (laten) brengen
- de organisatie(schijven)structuur in het 
 kader van meer directe democra-
 tie her-ijken (stemprocedure)

LATEN WE ONZE LIEFHEBBERIJ NOG 

VERDER IMPLODEREN? 

FokkersPlatform heeft bijna een jaar gewaarschuwd. 

Gewaarschuwd door discussies die LEDEN voerden 

op facebook over zaken, waardoor het met KLN 

niet goed gaat, te kopiëren en te publiceren. 

De meer dan 200 pagina’s in 21 Nieuwsbulletin’s 

hebben veel losgemaakt. “KLN op weg naar 2019” 

is daar een resultaat van. Gaat er nu eindelijk écht 

eens fundamenteel nagedacht worden over hoe het 

met onze hobby verder zou moeten en kunnen? 

Want het kán beter en het MOET beter! 

Een organisatie kan alleen overleven als er verande-

ringen worden toegelaten. De eerste stap, om zowel 

de huidige crisis op te lossen als om een drastische 

modernisering in gang te zetten, is nu aan de ALV! 

Een liefdeshuwelijk tussen KLN en 

NBS lijkt er onder de huidige om-

standigheden nog niet in te zitten...
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